
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 11. prosince 2023 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., 
doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
Omluveni:  
prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D. 
Hosté:  
Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Romana Provazníková, Ph.D., prof. 
Ing. Dr. Petr Mošner, prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D., Ing. Barbora Hábová 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

ekonomicko-správní. 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní 

fakulty Jana Pernera. 
4. Harmonogram jednání RVH pro rok 2024. 
5. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
6. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za druhé pololetí roku 

2023. 
7. Různé. 
8. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH a seznámila je s programem jednání. Nikdo z přítomných 
nepožádal o doplnění navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o navrženém znění 
programu a požádala o souhlas s účastí Ing. Hábové na dnešním jednání. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková představila přítomným členům oznámení změn Fakulty ekonomicko-správní 
v uskutečňování joint-degree navazujícího magisterského studijního programu Regional Development 
and Governance. Veškeré změny se týkají zajištění výuky na straně spolupracující univerzity v Litvě. 
Doc. Panoch doplnil vysvětlení týkající se reorganizace celé partnerské univerzity. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutována byla pravidla, které je nutno dodržovat 
při realizování změn v těchto typech studijních programů. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana 

Pernera. 

Prof. Molková seznámila přítomné členy RVH se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování 
studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. Jedná se o dvě skupiny změn, které se propisují 
do studijních plánu více studijních programů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina, prof. Fusek, doc. Dušek, 
doc. Grygar a prof. Molková. Diskutovány byly přístupy k výuce matematiky na různých fakultách 
a nutnost změn systému výuky matematiky do budoucna.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Harmonogram jednání RVH pro rok 2024. 
Prof. Molková seznámila přítomné se návrhem harmonogramu zasedání RVH pro rok 2024. Přítomní 
členové vyjádřili s navrhovaným harmonogramem souhlas.  
 

15. ledna  

12. února  

11. března  

8. dubna 

13. května 

10. června 

9. září 

14. října 

11. listopadu 

9. prosince 

 
5. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
Prof. Molková informovala o přípravě finální verze standardů pro akreditace studijních programů 
UPCE, která byla projednána s děkany jednotlivých fakult a bude k dispozici ke schválení pro lednové 
jednání RVH. Standardy pro akreditace budou přílohou směrnice 1/2022 Příprava, změny a hodnocení 
studijních programů na Univerzitě Pardubice, která bude novelizována v prvním čtvrtletí příštího roku. 
Zároveň prof. Molková upozornila na potřebu aktualizace procesu projednávání akreditací studijních 
programů a vnitřního hodnocení kvalita na úrovni odborných komisí RVH, která byla zmíněna také 
na setkání členů RVH a všech odborných komisí RVH, které se uskutečnilo 4. 12. 2023. 
 
6. Projednání vnitřního hodnocení kvality studijních programů za druhé pololetí roku 2023. 
Prof. Molková shrnula nastavení procesu vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a seznámila přítomné s plánem projednání závěrů hodnocení za druhé pololetí roku 2023, kdy byly 
hodnoceny čtyři studijní programy.  
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6.1 Komunikační a radarové systémy (FEI/2019/123/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty elektrotechniky a informatiky – děkana, 
dr. Němce. Garant navazujícího magisterského studijního programu Komunikační a radarové systémy, 
doc. Filip, a zpravodaj odborné komise, prof. Němec, se z dnešního jednání RVH omluvili. Dr. Němec 
přednesl své vyjádření za management fakulty a za nepřítomného garanta. Dr. Němec zdůraznil, 
že se jedná o studijní program akreditovaný NAÚ a informoval, že veškeré podstatné připomínky 
hodnotící komise NAÚ se fakultě podařilo za čtyři roky realizace odstranit. Dále upozornil 
na plánovanou změnu v osobě garanta studijního programu. Prof. Molková seznámila přítomné 
se stanoviskem technické odborné komise k realizaci studijního programu. Odborná komise 
doporučuje v budoucnosti požádat o prodloužení platnosti akreditace studijního programu. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. Diskutován byl způsob realizace kombinované formy studia 
v tomto technickém oboru.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Komunikační a radarové systémy Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6.2 Technika, technologie a řízení letecké dopravy (DFJP/2019/121/1) 
K jednání RVH se připojil zpravodaj technické odborné komise RVH pro bakalářský profesně zaměřený 
studijní program Technika, technologie a řízení letecké dopravy, dr. Němec. Prof. Molková dále 
na jednání uvítala děkana Dopravní fakulty Jana Pernera, doc. Švadlenku, a garanta studijního 
programu, doc Souška. Prof. Molková stručně shrnula proces vnitřního hodnocení kvality studijního 
programu a požádala zpravodaje, dr. Němce, o přednesení jeho stanoviska. Bylo konstatováno, 
že se jedná o profesně zaměřený studijní program připravující studenty částečně k výkonu 
regulovaného povolání. Stanovisko technické odborné komise přednesla za omluveného prof. Kalendu 
prof. Molková. Odborná komise doporučuje v budoucnosti požádat o prodloužení platnosti akreditace 
studijního programu. O vyjádření byl požádán garant studijního programu, doc. Soušek, který reagoval 
především na zpravodajem zmíněné nedostatky uskutečňování studijního programu – nesoulad 
informací uvedených v IS STAG a akreditační žádosti u počtu hodin odborné praxe a vyhodnocení 
odborné praxe. Stanovisko managementu fakulty k závěrům hodnocení přednesl děkan fakulty, 
doc. Švadlenka. 
Otevřená diskuse byla zaměřena především na nesoulad skutečné realizace odborné praxe 
s informacemi deklarovanými v akreditačním formuláři B-IV, konkrétně na absenci zpráv z odborné 
praxe. Odborná komise na základě svého posouzení navrhuje udělení kontrolní zprávy za účelem 
opětovného posouzení realizace odborné praxe.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. Přítomný garant studijního programu, doc. Soušek, 
se z důvodu střetu zájmů hlasování zdržel. 
Návrh usnesení k bodu 6.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní 
fakulty Jana Pernera a zároveň uděluje povinnost předložit kontrolní zprávu týkající se nastavení 
realizace odborné praxe v souladu se žádostí o akreditaci do 12. 2. 2024. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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6.3 Ekonomika a management podniků s procesními výrobami (FCHT/2020/138/1) 
6.4 Economics and Management of Businesses with Process Manufacturing Operations 
(FCHT/2020/139/1) 
K projednávání vnitřního hodnocení kvality doktorského studijního programu Ekonomika 
a management podniků s procesními výrobami a jeho anglického ekvivalentu Economics and 
Management of Businesses with Process Manufacturing Operations byli přizváni garantka studijního 
programu, prof. Tetřevová, proděkan pro pedagogiku, prof. Mošner. Prof. Molková požádala garantku 
studijního programu o její vyjádření k realizaci těchto studijních programů, prof. Mošner poté vyjádření 
garantky doplnil. K jednání se připojila zpravodajka, resp. interní hodnotitelka odborné komise, 
doc. Provazníková, která stručně shrnula kladné i slabé stránky uskutečňování těchto doktorských 
studijních programů, mezi které patří především nižší publikační aktivita zapojených akademických 
pracovníků a nízký počet studentů v anglickém studijním programu. Doc. Provazníková dále seznámila 
přítomné se závěrečným stanoviskem ekonomické odborné komise, která navrhuje v budoucnu 
prodloužení akreditace těchto studijních programů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Dušek, dr. Bělina, 
prof. Fusek. Diskutována byla především problematika vytíženosti akademických pracovníků, efektivity 
uskutečňování těchto studijních programů a chystané reformy doktorského studia. Bylo konstatováno, 
že se jedná o studijní program realizovaný ve spolupráci dvou fakult, což odpovídá požadavkům NAÚ, 
dále byla diskuse zaměřena na potřebu rozvoje mezifakultních studijních programů.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhům usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6.3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Ekonomika a management podniků s procesními výrobami Fakulty chemicko-
technologické. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 6.4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu doktorského 
studijního programu Economics and Management of Businesses with Process Manufacturing 
Operations Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Různé. 
Prof. Molková informovala členy RVH o zapojení univerzity do centralizovaného rozvojového projektu 
MŠMT věnovaného činnosti rad pro vnitřní hodnocení. Součástí projektových cílů bylo zmapování 
jednotlivých procesů a činností, do které jsou rady pro vnitřní hodnocení na vysokých školách zapojeny. 
V této souvislosti požádala prof. Molková členy RVH o součinnost při dotazníkovém šetření, které bude 
vyhodnocováno centrálně za všechny zapojené vysoké školy pracovníky FSV UK. O závěrečných 
výstupech projektu budou členové RVH informováni na jednom z následujících jednání. 
  
12. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast a spolupráci v uplynulém roce, popřála všem 
přítomným klidný závěr roku a ukončila zasedání. 
 

Pardubice dne 11. prosince 2023 

 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. v.r. 

místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 
 


